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1. DISTRIKTSGUVERNØRENS RAPPORT 2020 - 2021 
Berit Reppesgård 
Sandefjord Øst Rotaryklubb 

 
Annerledesåret 
Alle opprinnelige planer for dette året ble lagt bort og erstattet av nye. Det er ikke til å stikke under en 
stol at dette Rotary-året ble krevende for alle. Samtidig har det vært flott som DG å oppleve viljen til å 
lære nytt, være kreative og jobbe sammen på en annen måte. Her følger et sammendrag av arbeidet 
innen de viktigste områdene og hendelsene dette året. 
 
Digitaliseringsåret 
Den viktigste erfaringen dette året er nok at veldig mange av distriktets Rotarianere kom over den 
digitale dørterskelen. Jeg er ganske sikker på at dette er grunnen til at klubbene og vi klarte å holde 
skuta flytende. Kombinasjon med fysiske møter og treffpunkter, vil fortsette på distriktsnivå. Gjennom 
året er det bygd opp god kompetanse på dette området, der de tre DWE-ene Dagfinn Holstad, Lars 
Olborg og Thomas Revetal Kolbekk, samt DICO Tor Endre Bakken har vært førende. Mer spisset 
opplæring for CICO-ene i klubbene er nødvendig framover, slik at de klubbene som har behov, kan få 
hjelp til å utnytte de digitale mulighetene. Distriktskonferansen i Sandefjord 5. september ble et hybrid 
arrangement, og alle Distriktsrådsmøtene ble holdt som nettmøter, unntatt det siste som ble holdt i 
sammenheng med Sommeravslutningen i Fevik 4.-5. juni. 
 
Medlemskapskomitéen og nye klubbformer 
Per Simon Mustvedt sitt engasjement har virkelig båret komitéen framover. Sammen med AG-ene er 
det lagt ned betydelig arbeid rundt digitale medlemskurs, samt timeskurs med aktuelle tema. Komitéen 
blir styrket med Truls Løver Arnesen fra Stavern Rotary Ung fra høsten av. Komitéen bør fortsette slik 
de har gjort nå, med mange digitale tilbud, og gjerne gjøre mer hybride møter. 
 
Nye klubbformer står på RI sin agenda. Dette er sannsynligvisen del av Rotarys framtid. Vi må beholde 
de originale klubbene ja, men det er behov for et større mangfold som treffer potensielle nye 
medlemmer. Det blir viktig å videreføre det arbeidet som er nevnt i punktet over. 
 
Kommunikasjonskomitéen (Komm.kom) 
Denne komitéen er kom godt i gang i 2020 - 2021, under ledelse av Christen Bugge. De tre DWE-ene er 
faste medlemmer i tillegg til distriktssekretær Tone Moseid, AG Dagfinn Holstad og journalist Sveinung 
Jensen (Farsund RK), sistnevnte har fungert som rådgiver. Komitéen har gjort en glimrende jobb. Denne 
komitéen blir viktig framover for å markedsføre alt det gode vi representerer som organisasjon og 
Rotarianere. Kommunikasjonsplanen for D2290 ble godkjent på siste DR- møtet i juni. Den skal 
revideres årlig. 
 
RLI 
Rotary Leadership Institute fikk oppstart digitalt i våres, etter at det måtte utsettes fysisk høsten 2020. 
RLI er en suksesshistorie! Trioen Laila Lerum, Sissel Berit Hoell og Ingrid Berget har lagt ned solid innsats 
i undervisningsmateriale, pedagogisk oppbygging og gjennomføring. Dette gir nødvendig og god Rotary-
opplæring på en god pedagogisk måte. Det blir fint å samles fysisk i dette opplegget fra høsten av. 
 
Miljøprosjektet 
«Bærekraftig Rotary» er navnet, og gruppen har kommet godt i gang. Prosjektet ledes av Siv 
Emanuelsen (president Lillesand RK) og er etablert for ett år. Aldersspredningen på medlemmene er 20-
66 år, og de som er med er alle Rotarianere. Det er Espen Hoell, Lars Guren, Mats Hoel Pedersen, Paul 
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Guldstrand og Hannah Espelin-Rolfsen. Vivi Ann Waggestad fra Naturvernforbundet i Vestfold var med 
på de første møtene, men måtte avslutte deltakelse av private årsaker. Det er meningen at 
Distriktsrådet i løpet av høsten skal definere hva disse gode kreftene skal transformeres til når 
prosjektperioden går ut. Kanskje det blir en e-klubb eller «caused based» klubb.  
 
Distriktsorganisasjonen 
Jeg har forsøkt å «stramme opp» driften av Distriktsorganisasjonen dette året, blant annet ved å lage 
maler som videreføres, og holde de fleste møtene digitalt. Dette sparer vi tid, penger og miljø på. Jeg 
har også vært opptatt av å ivareta AG-ene dette året, blant annet ved at en av dem representerer de 
fire andre i distriktsrådsmøtene. Dette har de gjort på omgang. Ny AG i Telemark ble formelt godtatt på 
DR i juni, Stein Inge Grimsrud blir et bra tilskudd når Dagfinn Holstad går over i rollen som 
Distriktstrener. Sistnevnte fikk en velfortjent PHF under sommeravslutningen for sin enorme innsats på 
den digitale fronten dette året. 
 
Distriktet er til for klubbene. Et konkret verktøy som er utviklet for klubbene dette året, er Idébanken 
på D2290 sin hjemmeside. Her kan man hente inspirasjon, «oppskrifter», forslag til foredrag og 
aktiviteter med mere. 
  
For meg personlig har dette Rotary-året vært lærerikt, spennende, utfordrende og det viktigste; fullt av 
gode menneske-møter. 
 
 
 

 
 

 Berit Reppesgård  
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2. DISTRIKTSORGANISASJONEN 2020 - 2021 
 

DISTRIKTSRÅDET 
DG  Berit Reppesgård   
DGE Sissel Berit Hoell 
DGN Ole Joakim Devold 
IPDG Sten Hernes 
PDG Gaute Melhus Johannesen 
PDG og distriktskasserer Erik Gran 
PDG Sigurd Arbo Høeg 
DGND (observatør) Ole Sverre Lund 
DMC Medlemskap Per Simon Mustvedt 
DRFC- TRF Edrund Olaisen 
Controller Inger Britt Zeiner 
Komiteledere kalles inn etter behov. Talerett, men ikke stemmerett. AG-ene innkalles jevnlig 
DISTRIKTSORGANISASJONEN FOR ØVRIG  
Sekretær  Tone Moseid 
Distriktstrener Sigurd Arbo Høeg 
Kasserer  Erik Gran 
DICO  Tor Endre Bakken 
DWE (District Web Editor) Dagfinn Holstad 
DISC Sigurd Arbo Høeg 
Alumni chair Ingrid Timland Sveen 
RYLA & ROTARACT Coordinator  Thor A. Andersen  
DYEO Ungdomsutveksling  Marius Tannum med team 
Ungdomsstipend  Njål Gjennestad 
Kommunikasjons-komiteen  Christen Bugge 
RLI Laila Lerum 
Distriktets Representant til Council on Legislation (Rotarys 
lovråd) 

Ingrid Granum Berget  
Gaute M. Johannesen (vara) 

REPRESENTANTER FRA DISTRIKTET MED SONEROLLER 
Rotary koordinator  Bjørn J. Aas  
E/MGA (Endowment/Major Gift Advisor) Ingrid Grandum Berget 
Assisterende Guvernører:  
Vestfold 1: Sande, Svelvik, Holmestrand, Lågendalen, 
Sandefjord, Sandefjord Øst, Larvik, Larvik Øst, Stavern  

Astrid Danielsen (Stavern RK)  
Til 1. juli 2023 

Vestfold 2: Horten, Jarlsberg, RE, Sem, Stokke, Tønsberg, 
Nøtterøy, Færder  

Petter Aronsen (Sem RK) 
Til 1. juli 2023  

Telemark: Brevik, Bø, Grenland, Langesund, Kragerø, Notodden, 
Porsgrunn, Skien, Skien Vest, Ulefoss  

Dagfinn Holstad, (Kragerø RK) 
Til 1. juli 2023 

Agder Øst: Arendal, Grimstad, Grøm, Lillesand, Nedenes, Risør, 
Tvedestrand  

Tone Kolbenstvedt (Nedenes RK) 
Til 1. juli 2023 

Agder Vest: Farsund, Flekkefjord, Kongsgaard, Kristiansand, 
Kristiansand Vest, Kristiansand Øst, Lyngdal, Mandal, Vennesla.  

Berit Markussen (Kongsgaard RK) 
Til 1. juli 2023 
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3. KLUBBER OG PRESIDENTER 
 

KLUBB FORNAVN ETTERNAVN 
Arendal Preben Jørgensen 
Brevik Anne Mette Paulsen 
Bø Stanley Jacobsen 
Farsund Gunnar Fossland 
Flekkefjord Terje Johnsen 
Færder Grethe Gran 
Grenland Dag Høvik 
Grimstad Bernt Jakobsen 
Grøm Rachel-Iren Mentzoni 
Holmestrand Heidi Hammervik 
Horten Jan Syvertsen 
Jarlsberg Frans Uyttendaele 
Kongsgaard Ingrid Mydland 
Kragerø Gunnar Øyhaugen 
Kristiansand Kim B. Lindseth 
Kristiansand Vest Sten Andersen 
Kristiansand Øst Sigrun Arnardottir Storaker 
Langesund Turid Isnes 
Larvik Bjørn Abraham Bache 
Larvik Øst Øyvind Bakken 
Lillesand Siv Merethe Emanuelsen 
Lyngdal Jostein Nesje 
Lågendalen Kjetil Styrvold 
Mandal Liv Landaas 
Nedenes Svein Dahl 
Notodden Johannes Skinnarland 
Nøtterøy Kari Skrikstad Bakke 
Porsgrunn Anne Margrete Blaker 
Re Torbjørn Lia 
Risør Åse Fjellstad 
Sande Øyvind Eriksen 
Sandefjord Thor Magnar Olsen 
Sandefjord Øst Per Havneraas 
Sem Sigbjørn Fevang 
Skien Svein Hermansen 
Skien Vest Terje Talseth Gundersen 
Stavern Per-Edvard Hansen 
Stokke Mona Åse Bondevik 
Svelvik Ole Hermann Myhre 
Tvedestrand Geir Nylen 
Tønsberg Inger Olsen-Nauen 
Ulefoss Egil Stokken 
Vennesla Odd Salvesen 
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4. LITAUENKOMITEEN 
Edrund Olaisen  
Langesund Rotaryklubb 
 
Komiteen/styret 
Det formelle styret som er registrert i Brønnøysund med organisasjonsnummer  918 917 608 består av 
Edrund Olaisen, Langesund RK leder, Berit Molstad, Færder RK, nestleder og Christen Bugge, Tønsberg 
RK, kasserer.  Kari Herder Kaggerud er uformell sekretær. Komiteen fungerer som en arbeidsgruppe og 
de øvrige medlemmer i året 2020-21 har vært: Unni Gundersen Dahl, Skien RK, John Einar Johnsen, 
Stokke RK, Bente Naasen Furru og Inger Wøien, Svelvik RK, Knut Børge Knutsen, Færder RK, Elling 
Michelet og Anne Grethe Aanestad, Notodden RK, Arnulf L’orsa og Werner Olsen, Nøtterøy RK, Thor 
Asbjørn Andersen, Sandefjord-Øst RK og Nils Kamfjord, Tønsberg RK. 
 
Komiteen er i realiteten en arbeidsgruppe som jobber sammen med rotarianere fra flere andre klubber 
i distriktet og med flere klubber i Litauen. Det er en arbeidsvillig og motivert gruppe, og vi ser at arbeid 
på tvers av klubb- distrikts- og landegrenser også virker positivt for annet Rotaryarbeid.  Vi ønsker å 
etterleve Rotarys motto Service above self og målet om internasjonal fred og forståelse.  
Komiteen har hatt tre formelle møter i dette anderledesåret, og har ellers snakket sammen på telefon 
og hatt kontakt via mail. Vi har god kontakt med rotarianere i Litauen, og ser fram til normale tider der 
vi kan ha personlig kontakt og samarbeid.  
 
Økonomi 
I tillegg til støtte fra distriktet kom det også i år penger fra klubber og enkeltpersoner.  Da årets juletur 
ikke var mulig å gjennomføre på grunn av Covid 19 og stengte grenser, måtte vi finne andre løsninger 
for å få hjelp og gaver over til barnehjem og familier. Resultatet ble innsamling av penger som ble 
overført direkte til klubbene i Birzai, 2 klubber i Panevezys  (Panevezys RC og ARTA RC, Kupiskis og 
Pasvalys. Disse klubbene bidro med penger slik at det ble en fin julehilsen og fellesgave fra rotarianere i 
vårt distrikt og rotarianere i Litauen.  Gaver og utstyr ble handlet inn og fordelt av rotarianere i Litauen. 
Det var bøker og julegodter til barnehjemsbarna, mens familiene fikk nødvendige ting som 
vaskemaskiner og kjøleskap mm. En god løsning i et annerledesår, men alle savnet den personlige 
kontakten. 
 
Giedrius Kristaponis, som tidligere var på Bandzos barnehjem, har fått støtten som var minnegave ved 
Trond Asplins bortgang. Ingen andre studenter har fått direkte støtte via komiteen i år. 
 
District grant 
Det var ingen søknader om district grant til Litauen i år. Tidligere prosjekter er stort sett fullført, og det 
har tidvis vært litt utfordring med å få rapporter. Vi har i alle år merket at det er en viss forskjell med 
hensyn til formaliteter som rapportering og tilbakemeldinger. Det ordner seg alltid, og det har etter 
hvert blitt gjennomført gode prosjekter med støtte fra district grants. 
 
Samarbeidet fortsetter 
Det planlagte 20 årsjubileet er satt på vent, som så mye annet. Vi har kontakt med ambassaden i Oslo 
og rotarianere i Litauen og arbeider videre mot en normal hverdag.  
 
Utfordringer 
Mangel på fast lagerplass er et stort problem, og det arbeides hele tiden for å finne en løsning med et 
permanent sted. Vi har fått inn mye som vi vet det er behov for og ønske om, men mangler permanent 
god lagerplass. Foreløpig er det midlertidige løsninger med møbler, klær, leker og kasser med nye 
strikkede plagg lagret forskjellige steder. 
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Hva betyr dette samarbeidet for Litauen – og for oss? 
• Direkte humanitær hjelp til ca. 1700 familier  

– Støtte til mange barnehjem, flere skoler, sykehus, eldresenter 
• Fredsarbeid   

– Bli kjent, vennskap, lære hverandres historie – forståelse for kulturforskjeller-  
• Merkbart bidrag til næringslivet i området 

– Handel, hotell og restauranter. Vi kjøper inn alt av hvitevarer og elektronikk i Litauen. 
– Kontakt etablert på juleturene har resultert i andre prosjekter og aktiviteter utenfor 

Rotary, både i Litauen og i Norge.  
• PR for Rotary 

– Arrangement som juleturen får alltid god pressedekning og betyr mye for Rotary i 
Litauen. Det er alltid oppslag i avisene i forbindelse med juleturen og andre rotarybesøk. 

• Rotarianere blir kjent med hverandre over klubbgrensene, i Norge og i Litauen 
– Et svært positivt resultat er at rotarianere i distrikt 2290 blir godt kjent gjennom 

«pakkekveldene» og forberedelsene til turen som vi har i normale år. Det gjør at vi også 
forsterker kontakten på andre måter. Et stort pluss for distriktet.  

• Utdannelse, 12 studenter, et par med yrkesutdannelse, de andre universitet 
–  barna lærer seg engelsk for å kunne snakke med oss, gjensidig besøk yrkesgrupper  

 
Den kanskje viktigste delen av prosjektene er kontakten vi får med rotarianere og andre i Litauen.  
 
Vennskapsklubber: Alle klubbene i samarbeidsområdet ønsker å få bedre kontakt med norske 
rotaryklubber, og forsterke den kontakten som allerede eksisterer. 
 
Økonomi: Juleturen og arbeidet ellers blir muliggjort ved økonomisk støtte fra distriktet, i tillegg til 
bidrag fra klubber, bedrifter og enkeltpersoner. Komiteens medlemmer dekker alle reiser til møter og 
juletur selv. Prosjektene og arbeidet i - og med - Litauen betyr håp for mange, gleder for oss alle, og det 
å kunne være med på slike fellesaktiviteter gir mening til rotarymedlemskapet  
 
Komiteen er bedt om å overbringe en varm takk til rotarianere i distriktet vårt fra ordførere og 
sosialarbeidere i områdene vi samarbeider med, fra ledelsen på alle barnehjemmene, fra de mange 
familiene som har fått hjelp og fra våre rotaryvenner i Litauen som gleder seg over vennskap og 
samarbeid.  
 
Det starter med Pažintis -bekjentskap, utvikler seg til Draugiste-vennskap.  
Vi håper og tror at det leder til Taika – Fred 
 
Komiteen takker Guvernør, distriktets ledelse og alle som gjennom ulike former for deltakelse i dette 
arbeidet bidrar til å virkeliggjøre Rotarys målsetting om” International Peace and understanding”. 
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5. IT-TJENESTEN OG WEBLØSNINGER 
Tor-Endre Bakken, DICO 
Vennesla Rotaryklubb 
 
DICOen er IKT-koordinatoren i Rotarydistriktet og er en del av det nasjonale NORFO IT-forum. 
Hovedoppgaven er å aktivt bidra til at IT-løsningene blir så effektive verktøy for klubbene som mulig, 
samt bistå med opplæring og vedlikehold av hjemmesider, medlemsnettet og epostsystemet. 
 
NORFO IT-forum 
Rotary Norge er organisert i 6 distrikter. For å løse oppgaver best mulig er en del oppgaver løst gjennom 
samarbeid i et multi-distrikts organ - Norsk Rotary Forum (NORFO). For å bedre kommunikasjonen 
mellom distrikt og NORFO innenfor IKT er det i tillegg nedsatt et Rotary IT-forum bestående av NORFOs 
webmaster og distriktenes DICOer. 
 
Medlemsnett 
Det norske Medlemsnettet er integrert mot den internasjonale medlemsdatabasen (MyRotary) og 
oppdateres automatisk hver natt. Registrerte opplysninger i Medlemsnettet danner dermed grunnlaget 
for den halvårlige SAR rapporten og fakturaen fra RI. Siden de registrerte opplysningene i Medlemsnett 
også har mange andre bruksområder er det særdeles viktig at klubbene oppdaterer opplysningene 
fortløpende. Spesielt viktig er det å registrere inn nye roller og verv før årsskiftet. Kontaktinformasjon 
må være oppdatert til enhver tid slik at riktige personer får info og nyheter. Både under PETS og ved 
klubbkontakt benyttes kontaktopplysningene i Medlemsnettet. Rollene danner grunnlaget for tilganger 
til Rotarys digitale tjenester som f.eks redigeringstilgang på klubbens hjemmeside og i Medlemsnett. 
 
E-Postsystem 
I fjor søkte NORFO og fikk godkjent gratis bruk av Googles G Suite (tidl. Google Apps) programvare på 
alle nivåer i Rotary Norge. E-post-adressene våre (@rotary.no) ble flyttet fra vår gamle Zimbra mail til 
Gmail. Teknisk sett betyr dette at serverne som nå håndterer vår e-post er flyttet fra mysiteshop.com til 
Googles servere. SPAM problemet på klubbenes e-post adresser er nå historie.  
 
Hjemmesider 
Alle klubber har sin egen hjemmeside basert på en felles nasjonal mal. Vil anbefale klubbene å ha 2-3 
ansvarlige for vedlikehold av klubbens digitale flater. Opptil 5 medlemmer i klubben kan gis 
redigeringstilgang på hjemmesidene. Tilgangen gis via tildeling av roller i Medlemsnettet. Det er i år 
etablert et team på distriktsnivå (District Web Editor) som bistår både distriktet og klubbene. Teamet 
kontaktes pr. e-post: dwe.d2290@rotary.no. 
 
Selvhjelp 
Det er viktig å være klar over at det finnes mange informasjonskilder dersom man ønsker bedre innsikt i 
Rotarys digitale plattform. Brukerveiledninger, kursvideoer og presentasjoner finnes både på distriktets 
hjemmeside og på http://support.rotary.no/. Både CICO- og sekretæropplæringen kan når som helst 
sees på nytt, en opplæring som alle CICO og sekretærer bør prioritere å sette av tid til. Opptakene 
finner man på distriktets hjemmeside.    
 
Nettmøter 
Nettbasert kommunikasjon er vel noe mange av oss har fått prøvd oss på og lært mer om denne våren. 
Distriktet har hatt god erfaring og vil varmt anbefale bruk av Zoom som videokommunikasjonsverktøy. 
Programvaren ble blant annet brukt i forbindelse med NettPETS og tilbyr Rotary rabattert pris på 
lisensen. 
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Aktiviteter 
I Rotaryåret 2020-21 har man hatt høyt fokus på å rette opp og forhindre nye synkroniseringsfeil 
mellom medlemsnett og RI. Her trenger vi hjelp fra dere i klubbene, spesielt med tanke på at man kun 
skal redigere klubb- og medlemsopplysninger i Medlemsnettet. Vi samarbeider med andre land i 
Europa om å få stengt muligheten for å endre personopplysninger via MyRotary for våre respektive 
land. Redigering av personopplysninger via MyRotary fører til duplikater og synkroniseringsproblemer 
mot Medlemsnettene. 
 
Mål for 2021-2022 
Informasjonsteknologien er en stor utfordring for mange klubber. Administrasjonen av Rotary krever i 
stigende grad at tillitsvalgte i klubbene behersker og aktivt følger opp Medlemsnett, Rotary club central 
og klubbens nettsider. I forhold til den generelle driften av Rotary er det spesielt viktig at sekretærene 
deltar på den årlige opplæringen (PETS). Medlemsnettet blir stadig mer sentralt i forhold til hele 
Rotarys digitale plattform. Klubbsekretærene er ansvarlige for den fortløpende oppdateringen av 
opplysninger som danner grunnlaget for tilganger, adresselister og informasjon i Medlemsnett som 
automatisk vises på klubbenes hjemmesider. 
 
Vi har i lang tid ventet på et nytt meldingssystem som leverandøren jobber med å ferdigstille. Vi håper 
og tror at dette skal bli klart i løpet 2021-22. Det nye meldingssystemet skal være integrert med 
Medlemsnett. 
 
 
 

6. KOMMUNIKASJONSKOMITEEN 
Christen Bugge, Leder 
Tønsberg Rotaryklubb 
 
Kommunikasjonskomiteen har bestått av Lars Olborg, Thomas Revetal Kolbekk, Hans Martin Bærefjell, 
Petter Granli, Sveinung Jensen, Tone Moseid, Dagfinn Holstad, Christen Bugge, og under tett oppfølging 
av DG Berit Reppesgård. 
 
Året 2020 - 2021 har gått med til å etablere komiteen og finne frem til hvordan støtte distriktets 
organisasjon samt klubbene. Således har komiteen jobbet frem en arbeidsplan som et levende 
dokument og som inneholder de til enhver tid prioriterte områder vi jobber med. Noen av disse er: 

• redaksjonell støtte for D2290 hjemmeside og Facebook 
• lage første versjon av kommunikasjonsplan for D2290 
• starte opp webinarer 

 
Komiteen har gode ressurser og er klare for å i enda større grad bidra og være til nytte for distriktet og 
klubbene. 
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7. LOVRÅDET 
Ingrid G. Berget, Council on Legislation  
Brevik Rotaryklubb 
 
Rotarys lover og vedtekter legger rammene for hvordan Rotary International (RI) og de enkelte klubber 
skal fungere. Det besluttende organet er Council on Legislation (CoL), som møtes hvert 3. år. Lovforslag 
fremmes for CoL, mens resolusjonsforslag behandles av samme gruppe i et årlig nettmøte, Council on 
Resolutions (CoR).  Klubbene kan via distriktet fremme forslag om lovendringer og fremme 
resolusjoner. Hvert distrikt er representert med 1 delegat som velges for 3 år. 
Representant for D2290: PDG Ingrid Grandum Berget, vara PDG Gaute Johannessen 
De norske delegatene samarbeider godt og har hatt en rekke digitale møter for å forberede saker til 
neste CoL. 
 
Oppdatert utgave av Rotarys lover og vedtekter finnes i Manual of Procedure og hentes fra 
https://my.rotary.org/en/document/manual-procedure-035 
 
Council on Resolutions 2020 ble gjennomført som nettmøte fra 1. oktober til 15. november. Det gikk ut 
brev til klubbene om å fremme forslag til CoR 2020 den 6.1.2020 med frist 1.4.2020. Informasjonen ble 
lagt ut på distriktets hjemmeside og det ble gitt informasjon under Presidentsamlingen i januar. Det 
kom ingen forslag fra klubbene.  
 
Council on Resolutions 2021 blir gjennomført som nettmøte fra 1. oktober til 15. november. Det gikk ut 
brev til klubbene om å fremme forslag til CoR 2021 den 17.2.2021, med frist 15.4.2021. Informasjonen 
ble lagt ut på distriktets hjemmeside. Det er ikke kommet forslag fra klubbene.  
 
Council on Legislation 2022: Forslag til lovendringer måtte godkjennes av distriktets Årsmøte og 
oversendes RI innen 31.12.2020. Det gikk ut brev til klubbene om å fremme forslag til CoL 6.1.2020, 
med frist til distriktet 1.4.2020. Informasjonen ble lagt ut på distriktets hjemmeside og det ble også gitt 
informasjon under Presidentsamlingen i januar. Det kom ingen forslag fra klubbene, men vårt distrikt 
fremmet 4 forslag. De ble vedtatt på Årsmøtet i september 2020 og er oversendt RI. 
 

  

https://my.rotary.org/en/document/manual-procedure-035
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8. MEDLEMSUTVIKLING 
DMC Per Simon Mustvedt 
Porsgrunn Rotaryklubb 
 
Korona-pandemien med smittepress og sterke begrensninger i mulighetene til å holde ordinære møter 
har åpnet for en ny tid i Rotaryarbeidet. Møter og kurs er gjennomført via nettet, og stadig flere klubber 
har innført hybride møter som kombinerer fysisk og virtuelt frammøte.  Annerledesåret har derfor satt 
oss på sporet av en ny, aktiv framtid med langt større bruk av bl.a. virtuelle hjelpemidler. Men ikke alle 
klubbene har benyttet disse mulighetene. Ellers har klubbene holdt kontakt med medlemmene via 
telefon og epost. 
 
Flere av klubbene som har utnyttet de virtuelle mulighetene rapporterer om økt frammøte. Tidligere 
utvekslingsstudenter som bor langt fra moderklubben er blitt aktive medlemmer via nettet, og vi har 
fått en helt annen opplæringsmulighet. De tradisjonelle medlemskapskursene ble holdt virtuelt i 
februar, og siden har vi dratt i gang temakurs på nettet hver 6. uke. Temakursene – hvor deltakerne 
sitter hjemme ved egen PC – varer en time, og blir tatt opp. Senere gjøres de tilgjengelige på distriktets 
«Idé-bank»-side. Slik har vi doblet deltakelsen på matnyttige kurs innen området medlemskapsutvikling 
i annerledesåret. Og satellittklubb-satsingen i Stavern har gitt klubben en flokk med entusiastiske nye 
rotarianere under 40 år. Slike alternative klubbmodeller er utvilsomt noe av framtida for Rotary! 
Vi er også meget fornøyd med at D2290 har kommet i gang med Rotary Leadership Institute-
opplæringen sin. Første RLI-kursserie var fulltegnet, og tilbakemeldingene er gode. Nye kursserier er 
planlagt i 2021-2022. 
 
Nå gleder vi oss til en normalisering av samfunnet – og av Rotary. Men vi er spent på om lange perioder 
med møtefri vil føre til ekstra avskalling av medlemmer. Vi har tapt 60 medlemmer i løpet av 
annerledesåret (se illustrasjonen), og fem klubber har mistet mellom 10 og 15 % av medlemmene sine. 
Nå blir utfordringen å gjøre livet i Rotary så attraktivt at vi får beholde dagens medlemmer, og får en 
solid tilstrømning av nye. 
 
 

 
 
 
Distriktets medlemskapkomité har i 2020-2021 bestått av de assisterende guvernørene i distriktet, RLI-
ansvarlig Laila Lerum og Per Simon Mustvedt (komitéleder) 
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9. ROTARY LEADERSHIP INSTITUTE 
RLI-chair Laila Lerum 
Porsgrunn Rotaryklubb 
 
Nyskapning i distriktet 2020- 2021 
OPPSTART av PILOT- Rotary Leadership Institute som digitale 
seminarer våren 2021.  
 
Distriktsrådet satte ned en arbeidsgruppe i desember 2019 som hadde 
som mandat å utarbeide RLI for D2290 med mål om oppstart høsten 2020. Arbeidsgruppen var 
sammensatt av Laila Lerum, Ingrid Berget og Sissel Berit Hoel. Laila Lerum ledet gruppen.  
 
Arbeidsgruppen startet arbeidet med å definere formål og hensikt med RLI i D2290;  
Rotary Leadership Institute ble startet internasjonalt i 1992 for å gi medlemmene en mulighet for å 
lære mer om Rotary og om lederskap. D2290 ønsker å starte RLI høsten 2020.  
Hvem henvender RLI seg til?  
RLI er for de som ønsker å utvide sitt nettverk, vil gjøre en forskjell i egen klubb, vil utvikle seg selv  
og vil lære å kjenne og delta i alle muligheter som Rotary gir. 
Viktige grunner for å satse på RLI;  
Utvikle ressurspersoner med god kunnskap om lederskap og om Rotary 
Skape engasjement og aktivitet i klubbene  
Gi rotarianere i ulike aldersgrupper nye nettverk i Rotary 
Få medlemmer som gjør en forskjell i klubben og som trekker til seg nye, aktive medlemmer  
RLI sin oppbygging;  
Programmet består av 3 moduler; Modul 1 Rotarianeren; Modul 2 Klubben og Modul 3 Nettverket- 
RLI har 3 hovedtema; LEDERSKAP. SERVICE og MEDLEMSKAP 
D 2290 tilbyr; 3 dager med dialogbasert og interaktiv opplæring der deltakernes engasjement og 
profesjonelle bakgrunn blir brukt.  Kurset ledes av erfarne rotarianere som har jobbet profesjonelt med 
lederutvikling. Hver gruppe får tildelt en sertifisert fasilitator innen RLI.  
 
REALISERING av Digital RLI i D 2290  
Arbeidsgruppen jobbet iherdig våren 2020. Som bakgrunnsstoff brukte vi RLI International og materiale 
som D2260 og D2310 hadde utviklet i samarbeid.  
Vårt distrikt D2290 er et meget aktivt distrikt og vi besluttet å lage et helhetlig program som 
korresponderte med D2290 sin aktivitet og som evnet å bruke aktivt D2290 sine ressurspersoner på de 
ulike temaene i programmet. Deltakerhåndbok ble utarbeidet med teoristoff pr tema i de 3 modulene 
og oppgaver. Fasilitatorer ble sertifisert og alt var gjort klart til oppstart høsten 2020.  
Så kom koronaen i mars 2020 som gjorde det umulig med dagsamlinger og kunne gjennomføre 
opplegget slik det forelå. Høsten kom, smitten økte og smittevernrestriksjonene gjorde det umulig å 
starte opp RLI som planlagt.  
Distriktorganisasjonen besluttet å be arbeidsgruppen om å utarbeide en ny modulbasert digital RLI med 
oppstart våren 2021. Dagfinn Holstad tiltrådte arbeidsgruppen som IT- ansvarlig. Etter hvert så vi at det 
ble mange 2- timers økter på zoom for å få plass til hele pensumet som et gjennomført lederprogram 
krever. Etter hvert styrket vi gruppen med sekretær Kari Herder Kaggerud.  
 
GJENNOMFØRING; 
Vi lyste ut RLI i klubbene. 21 deltakere fikk plass på PILOT RLI våren 2021  
Vi fordelte modul 1 og modul 2 på 5 kvelder med oppstart 15. april og rakk å gjennomføre disse før 
guvernørskiftet. Det står igjen modul 3 som er planlagt som en dagsamling 3. oktober 2021.  
Laila Lerum har ledet øktene, og sammen med Ingrid Berget og Sissel Berit Hoel har hun delt på 
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forelesningene. I tillegg har ulike resurspersoner i distriktet forelest.  
5 sertifiserte fasilitatorer med gode Rotary- og prosesskunnskaper har ledet gruppearbeidet.  
Oppmøte har vært eksemplarisk godt og arbeidsgruppen har fått gode og konstruktive 
tilbakemeldinger. Alt læremateriellet ble sendt ut til deltakerne på forhånd, og deltakerne har fått 
presentasjonene utsendt etter hver digital økt til eget bruk og til anvendelse i klubbene.  
 
FRAMTID 
Det er planlagt sluttsamling på Piloten 3. oktober med evaluering fra deltakerne. Deretter startes opp 
nytt RLI-program med 20 deltakere høsten 2021, og enda et nytt program våren 2022. Disse vil trolig bli 
en hybrid av fysiske dagsamlinger og digitale temakvelder.  
RLI er kommet for å bli i D2290. Vi trenger denne drivkraften fra RLI for å stabilisere og blåse nytt liv i 
klubbene etter pandemien. Vi tar med oss erfaringene fra det digitale programmet i fremtidige RLI- 
programmer.  
 
Se invitasjon og brosjyre på distriktets hjemmeside og på Rotary.org og Rlifiles.co  
 
 
 

 
10. STIPEND FOR UNGDOM 
Forretningsfører Njål Gjennestad 
Sandefjord Rotaryklubb 
 
På grunn av restriksjoner i forbindelse med koronapandemien, har det ikke vært aktuelt å dele ut noen 
stipender dette året. World Affairs Seminar i Wisconsin, USA har vært arrangert digitalt. Det har vært 
lyst ut på vanlig måte i distriktet, men ingen har vist interesse for å delta.  
 
Vi håper at situasjonen bedrer seg og at det vil være mulig å reise igjen til neste år. 
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11. THE ROTARY FOUNDATION-KOMITEEN 
 
Edrund Olaisen, DRFC 
Langesund Rotaryklubb 
 
Komiteens sammensetning: 
DRFC (District Rotary Foundation Chair): Edrund Olaisen 
DGSC (District Grant Subcommittee Chair): Lars Erik Halle 
Controller: Svein Tore Stiansen 
Global Grant: Inger Berit Mjølund og Sigurd Arbo Høeg 
Fredsarbeid: E/MGA Ingrid Grandum Berget 
Polio: Sigurd Arbo Høeg 
DGE observatør: Sissel Berit Hoell 
Sonekoordinatorene Bjørn Aas (RC – Rotary Coordinator) og Ingrid Grandum Berget (E/MGA – 
Endowment Fund Major Gift Advisor) har i kraft av sine roller i sonen vært til stor hjelp for komiteen og 
distriktets klubber.  
 
Svein Tore Stiansen har vært i TRF komiteen i mange år, de fleste som controller. Han overlater nå 
controllerfunksjonen til Inger Berit Mjølund. Vi takker Svein Tore for en framifrå ryddig og god jobb i 
komiteen. Komiteen ble våren 2021 forsterket med Per Harald Hermansen fra Ulefoss RK og Geir 
Gabrielsen fra Grøm RK.  
 
Møter og komiteaktiviteter 
På grunn av nasjonale og lokale regler i forbindelse med COVID-19 pandemien har komiteen hatt færre 
fysiske møter enn vanlig. Kontakten er opprettholdt via mail og telefonsamtaler og noen nettmøter. Det 
har vært god og nyttig kontakt med sonekoordinatorer, distriktsguvernør og distriktsrådet.  
Sertifiseringskursene ble i år avholdt som nettkurs med 108 deltakere. 35 klubber var representert og 
ble sertifisert.    
 
Klubbenes støtte til TRF - Rotaryfondet: 
Tross manglende møteaktivitet har klubbene bidratt til et godt resultat for rotaryfondet. Bidrag til 
fondet har også vært hjelp til å bekjempe Covid-19, og vissheten om dette har nok påvirket klubbenes 
støtte i positiv retning. Samlede bidrag fra klubbene i rotaryåret ble USD 116.234,38, en liten nedgang 
fra forrige år som skyldes færre prosjekter med direkteinnbetaling.   
Annual Fund:  USD 101.625,18 – en liten økning fra forrige år 
Pr medlem: USD 56,46 – en økning på USD 2,64 pr medlem!! 
Endowment Fund: USD 868,87 – liten nedgang 
Polio: 10.253,81 – økning fra forrige år 
Bidrag til annual fund (AF) fra klubbene varierer fra USD 1,78 til 169,18 pr medlem. Målet må være å få 
klubbenes bidrag opp til minimum distriktets målsetting.  
 
ENKLERE KAN DET IKKE BLI. 
På websiden er det kommet bilde av en sparegris, og ved få tastetrykk kan man nå gi sin støtte til 
rotaryfondet. En viktig forenkling og fornyelse som vi håper vil føre til økte bidrag – for å gjøre godt i 
verden. 
 
D2290 har bidratt med DDF (District Designated Fund) midler og direkte innbetaling: 
• USD 6.000 til Polio Plus fra DDF – USD 5000 var i henhold til treårsplan, og i tillegg USD 1000 etter 

sterk anmodning fra TRF.  
• USD 5.000 til det norske fredsfondet - i henhold til treårsplan  



 

17 
 

• USD 500 til hospital i Nepal – prosjekt initiert av svenske rotarianere 
• USD 5.000 – Covid-19-prosjekt i Bangladesh 
• USD 500 - Oppbygging av Rosary hospital i Beirut, distriktsstøtte 
• USD 10.000 til kreftvaksine Bangladesh (Kristiansand RK med naboklubber har mangeårig 

samarbeid med Bangladesh) – gjennomføres i 2021-2022 
• USD 1.000 Blodbank i Jaipur, distriktsstøtte, gjennomføres i 2021-2022 

 

DDF midler: 
• District grant er tildelt D2290 med USD 29.500 
• Ulefoss RK fikk tilsagn om USD 10.000 til nytt prosjekt i Indonesia. Dette prosjektet ble utsatt på 

grunn av pandemien, og hvis det kan gjennomføres vil det gå foran eventuelle andre søknader 
hvis det blir lite DDF midler.   

 
GRANTS: 
Global grant: Se punkt om D2290 sine bidrag fra DDF midler. 
 
District grant: Distriktet har alltid søkt om maks beløp til district grant, i år var det USD 29.500. 
I tillegg kunne klubbene søke om midler som var tilbakeført distriktet fra NORFO, og overskudd 
fra distriktet forrige år som ble øremerket klubbprosjekter.  
 
Fordeling av district grant totalt NOK 334.250: 
TRF midler NOK 243.250 
Fra distriktets overskudd til klubbprosjekter NOK 70.000 
Tilbakeført fra NORFO: NOK 21.000 
• Flekkefjord RK, kyllingprosjekt i Rwanda NOK 25.000 
• Grimstad RK, prosjekt «Sammen om nøden», Grimstad NOK 10.000 
• Kristiansand Vest RK, instrumenter, Kristiansand, NOK 10.000 
• Holmestrand og Tønsberg RK, biogassanlegg Uganda, NOK 25.000 
• Re RK, «mekkekurs» for ungdom med særlige behov, NOK 15.000 
• Lågendalen RK, skilt, tavler mm historisk sti, Svarstad NOK 25.000 
• Jarlsberg RK, hjelp til UCARE barnesenter, Kenya, NOK 22.000 
• Jarlsberg RK, støtte til SMISO (tidl incestsenter) Tønsberg, NOK 10.000 
• Mandal RK, etablering av BUA utlånssentral, Mandal, NOK 25.000 
• Kongsgård RK, hjelpeprosjekt Estland, NOK 21.250 
• Kristiansand RK, støtte barn Bangladesh, NOK 10.000 
• Stavern RK, trivselstiltak alders- og sykehjem, Stavern NOK 6.000 
• Notodden RK, støtte til deltaker para-OL 2021, NOK 25.000 
• Risør RK, vannprosjekt Bali, NOK 10.000 
• Kragerø, støtte IOP – samarbeidsprosjekt med Tanzania, NOK 15.000 
• Grøm RK, dagtilbud for mennesker med kognitiv svikt, Grimstad NOK 15.000  
• Grøm RK, støtte Stine Sofie stiftelsen, NOK 25.000 
• Stokke RK, støtte bevaringsverdig mølle, Stokke, NOK 10.000 
• Kristiansand Øst RK, samarbeidsprosjekt med Kirkens bymisjon, NOK 20.000 
• Distriktet støttet prosjekt ofre etter Gjerdrum katastrofen med NOK 10.000 

 
Det er som vanlig utført kontroll av to klubber i forbindelse med district grant. Etter små justeringer er 
alt i orden.  Det var i år ingen søknad til Georgiastipend eller fredsstudiene. 
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Mange klubber benytter muligheten til å hedre mennesker i eller utenfor klubben for innsats som er 
gjort for Rotary eller i lokalsamfunnet ved å tildele dem en PHF.  
 
Klubbene i distriktet er flotte forbilder når det gjelder å støtte opp om rotaryfondet. «People of 
action» viser hva Rotary gjør for å skape en bedre verden.  
Takk til alle som har bidratt til vårt eget fond – rotaryfondet - dette året. 
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12. ASSISTERENDE GUVERNØRER 
 
Vestfold 1. AG Astrid Danielsen.  
Mye av kontakten med klubbene i Vestfold 1 har i år vært digital. Dette har medført lett tilgjengelighet, 
lite reiser og effektive møter. De fysiske treffpunktene har allikevel vært savnet. Den uformelle 
kontakten med de enkelte medlemmer har vært fraværende. 
Organiserte møter med AG: To presidentmøter og ett overlappingsmøte med avtroppende og 
påtroppende presidenter. Alle digitale. Guvernørbesøk i Vestfold 1 ble alle foretatt digitalt.  
Klubbene har omstilt seg og benyttet digitale plattformer for sine møter. Noen kom i gang sent, men 
oppdaget da at det var et alternativ til å ikke møtes i det hele tatt. Alle klubbene avholdt sine årsmøter i 
desember digitalt, og noen hadde styret samlet fysisk i disse møtene. Alle klubbene har klart å holde en 
viss fremdrift i prosjektene sine, og noen har også tatt opp nye medlemmer. Inn mot sommeren 2021 
har flere møttes fysisk. 
Kreativiteten har vært stor for å kunne møtes i form av uteaktiviteter. Gågrupper, utegrilling og små 
grupper da det var lov. Det har også vært problemer for noen å møtes da møtelokalene har vært 
avstengt.  
En del av AG-oppfølgingen har vært å samle informasjon og diskutere med klubbene om hvordan de har 
møtt omstillingene rundt de skiftende Korona-restriksjonene.  Dette ble gjort i september, november 
og mars, og oppsummeringen sendt videre til distriktets medlemskapskomite.  
Eksempel på spørsmål vi samlet data om: 

• Hvordan har dere møttes siden 13. mars (2020)?  
• Hvordan har medlemmene reagert på klubbens Korona-tiltak?  
• Når starter dere klubbmøtene etter sommeren?   
• Hvordan kan dere ta smittehensyn der dere møtes?  
• Har dere noen som vegrer seg for å møtes fysisk? Hvor mange?  
• Hvordan vil dere møtes? (fysiske møter/zoom/begge deler/andre møteformer)?  
• Hva sier medlemmene om møteform?  
• Hvilken hjelp trenger/ønsker dere fra AG og resten av distriktet? 

 
Oppsummert har presidentene tatt stort ansvar for medlemmene og klubbaktivitetene, og har utvist 
stor grad av endringskompetanse og pågangsmot. Mange har hatt ukentlig kontakt med medlemmene 
sine.  
 
Vestfold 2. AG Petter Aronsen 
 
Jeg etterfulgte Gisle Bjørnstad som assisterende guvernør i Vestfold 2. Vi hadde en ”glidende” overgang 
gjennom vinteren/våren 2020, så Rotary-året 20/21 var mitt første hele år som AG. 
 
Vestfold 2 består av følgende Rotary-klubber: 

1. Tønsberg Rotary 
2. Sem Rotary 
3. Jarlsberg Rotary 
4. Nøtterøy Rotary 
5. Færder Rotary 
6. Stokke Rotary 
7. Re Rotary 
8. Horten Rotary 

 
Det har vært et spesielt år for oss alle grunnet korona-pandemien – en pandemi vi nå heldigvis ser 
slutten på. Året har vært lærerikt (for mange) på mange måter – ikke bare for meg i mitt første AG-år, 
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men mye er gjort i hele distriktet som ikke har vært gjort før. Særlig gjelder det vår aktivitet som i stor 
grad har blitt flyttet fra fysiske møter til digitale møter, konferanser og sågar opptaksseremonier av nye 
medlemmer. Dette er en læring vi i fremtiden kommer til å dra nytte av. Rene digitale møter og 
streaming av møter vil bli et godt supplement til fysiske møter når det er formålstjenlig. 
 
Oppsummert har det til tross for situasjonen vært god aktivitet i mitt AG-område både gjennom 
møtevirksomhet – både fysisk og digitalt, deltagelse i distriktarrangementer, samt lokale og 
internasjonale prosjekter i klubbene. Jeg vil særlig fremheve innsatsen til klubbene i Tønsberg-
distriktet. Over 40 medlemmer bidrar i et fellesprosjekt hvor medlemmene (og noen ledsagere) deltar 
som frivillige på vaksinestasjonene til Færder og Tønsberg kommune. Initiativtager til dette prosjektet 
var Jarlsberg Rotaryklubb. 
 
Antall medlemmer i mitt område har gått noe ned, men langt mindre enn det man kunne frykte. Det er 
også tatt opp noen nye medlemmer. 6 av 8 klubber har deltagere på distriktets første RLI-opplæring, en 
opplæring som får meget gode tilbakemeldinger fra deltagerne. Samtlige klubber vil være i normal drift 
etter sommerferien. 
 
Jeg ba presidentene om å gi tilbakemelding til årsrapporten på følgende spørsmål: 

1. Hvordan har møteaktiviteten i klubben vært – møteform, hyppighet, alternative møteformer? 
2. Prosjektarbeidet – har det blitt berørt av situasjonen? Nye prosjekter? 
3. Medlemsutvikling – hvor mange nye medlemmer har kommet til og hvor mange har sluttet? 
4. Når starter/startet dere med ordinær møteaktivitet? 

 
Samtlige klubber har svart utfyllende på disse spørsmålene og kan ettersendes distriktet dersom det er 
ønskelig. 

 
Telemark, AG Dagfinn Holstad 
 
Det er 10 klubber i dette AG-området; Notodden, Ulefoss, Bø, Skien, Skien Vest, Grenland, Porsgrunn, 
Brevik, Langesund, Kragerø 
 
Klubb-besøk  
Grunnet pandemien fikk vi kun avholdt ett fysisk møte i år, og det var hos Grenland RK. Alle andre 
guvernørbesøk ble nettbaserte på Zoom. 
 
Møter i organisasjonen  
Jeg deltok på Distriktskonferansen, TRF- og medlemskapsseminarer på nett, samt en rekke nettmøter 
for Distriktsrådet, diverse komiteer og kurser.  
Jeg deltok også på sosial-PETS og på guvernørskiftet som ble gjennomført fysisk i slutten av juli i Fevik.  
 
Oppsummering  
Det har vært et annerledesår med mange gode rotaryopplevelser i nettmøter med fjern og nær.  
Noen av klubbene er lite aktive under pandemien, mens andre blomstrer. Deltagelsen på TRF-kurs og 
medlemsutviklingskurs har vært god. 
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Agder Vest. AG Berit Markussen  
I 2020 var det Inger Berit Mjølund som var AG i Rotary Agder Vest. 
Berit Markussen overtok for henne som AG fra 1/1-21 for nevnte område. 
 
2020 var som vi kjenner til alt for godt preget av Koronapandemien. Klubbene hadde laget bra program, 
opplegg klart for aktiviteter og komiteene var satt, men lite av 
dette var mulig å få gjennomført slik man ønsket. 
I stedet ble det hjemmekontor, karantene, og mye nytt å 
forholde seg til digitalt for mange. 
Det ble «stort sprik i lagene» hvordan man klarte å håndtere 
dette. Tilbakemeldingene var at det var 
klubber som ikke hadde hatt noen klubbmøter – kun sendt 
ukentlige mail til medlemmene, til klubber som hadde 
gjennomført alle klubbmøter med unntak av en vinterfest. 
 
Dette året har man likevel lært mye nytt i og om klubbene. 
Man får avdekket hvilke klubber som en flinke til å takle 
utfordringer, hvilke klubber som vil mer enn bare klubbmøte og godt 
foredrag, og ikke minst se fordeler med å bli bedre kjent med å «gå» 
digitalt på flere områder i Rotary. Styrer og de fleste komiteene har 
hatt aktivitet, og flere lokale og internasjonale prosjekter er 
gjennomført i stor grad som planlagt. 
 
Mange medlemmer har nå erfart hvor mye Rotary betyr for hver 
enkelt. Det er når man «mister» noe at en ser hva en savner! 
Gleden og troen på at klubbene skal «reise» seg igjen er til stede, 
men det er spenning på om nyere medlemmer fortsatt er med videre. 
Fått flere tilbakemeldinger på at RLI er en stor motivasjon for alle 
deltagerne, man får mer kunnskap om Rotary og stor nytte av å 
kommunisere/bli bedre kjent med andre klubber. 
Jo mer man lærer om Rotary organisasjonen, jo mer verdsetter 
man å være en Rotarianer! 
 
12. august inviteres presidentene i Agder Vest med AG Berit til 
Lyngdal. Her skal vi motivere, inspirere, se muligheter sammen, 
drøfte utfordringer og hjelpe hverandre. Innspillet er blitt godt 
mottatt. Sterkt ønske om å møte fysisk! Hvis interesse, vil dette bli gjentatt med passende intervall 
etter presidentenes ønsker. Vi har tro på å komme sterkt tilbake! 
 
 
Agder Øst, AG Tone Kolbenstvedt 
 
Agder Øst er klubbene Lillesand, Grimstad, Grøm, Arendal, Nedenes, Tvedestrand og Risør. 
Dette «Annerledesåret», med pandemien Covid 19, har gitt oss mange utfordringer, men med 
muligheter for nytenkning og utvikling.  
Flere klubber har derfor tatt i bruk digitale verktøy for å kunne gjennomføre klubbmøter, og vi ser at 
deltakelse på disse møtene har økt underveis. I tillegg har vi ved flere anledninger invitert til hverandres 
møter over klubbgrensene. Under oppsummeringen ved overlappingsmøtet i juni, uttaler flere av 
klubbene at de er i gang med anskaffelse av utstyr for å kunne holde hybridmøter. De ønsker å gi 
medlemmer mulighet for møtedeltakelse når de av ulike årsaker er forhindret i å møte fysisk. 
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Medlemsrekruttering har vært en utfordring, men flere klubber uttaler at de holder god kontakt med 
flere potensielle medlemmer og håper på opptak når samfunnet åpner opp igjen. Klubbene setter stor 
pris på distriktets anbefaling om å gi ungdommer gratis medlemskap under studieperioden, og flere 
ungdommer i 20-årene er blitt/eller på vei til å bli medlemmer. Dette gjelder i særlig grad tidligere 
deltakere i våre ungdomsprogrammer. 
 
Lokale prosjekter har pga smittesituasjonen måtte lide, men jeg nevner likevel klubbene Lillesand, 
Grimstad og Grøm sin flotte innsats på fellesprosjektet Stine Sofie-senteret i Grimstad i fjor høst. Stor 
deltakelse fra klubbene og mange sider flott omtale i 3 aviser, Lillesand, Grimstad og Agderposten 
(dekker hele gamle Aust-Agder). Solid oppslutning med 30 deltakere fra Nedenesklubben under årets 
dugnad på Røed Bo- og Omsorgssenter må også nevnes. 
 
Samtlige klubber startet sommeren og høsten med fysiske/- og eller digitale møter. Men ettersom 
smittesituasjonen tidlig høst og på ettervinteren ble mer krevende, valgte tre klubber å avlyse møtene 
siden de heller ikke ønsket å gjennomføre digitale møter. Møtene ble erstattet med ukentlige treff på 
avtalt sted, og også regelmessig mail til samtlige medlemmer. 
 
Fire klubber har gjennom hele året holdt møter fysisk og/eller digitalt når dette var mulig. 
Risør, Tvedestrand og Kragerø har hatt Intercitymøte i Tvedestrand i oktober. 
Presidentene har gjennom året vektlagt god kontakt med særlig utsatte medlemmer, på telefon og 
på mail.  
Vi har gjennom året hatt 3 fysiske møter, det siste sammen med innkommende presidenter. Jeg har i 
tillegg hatt 3 telefoniske oppfølgingssamtaler med hver president. Sammen med guvernør Berit 
Reppesgård gjennomførte vi fysisk møte med en klubb. De andre ble holdt digitalt. 
 
Annerledesåret har gitt presidenter og styret god anledning til å se klubbenes utfordringer. De ønsker 
derfor en aktiv og støttende rolle sammen med påtroppende presidenter. Sammen har de også satt mål 
for det kommende rotaryåret. Vi har i tillegg planlagt 5 møter med ulike tema for neste rotaryår. 
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13. UNGDOMSUTVEKSLING 
Marius Tannum, DYEO 
Horten Rotaryklubb 
 
Arbeidet med ungdomsutveksling er nå lagt til en egen komite: Ellen Steen-Firing (Sandefjord Øst), Aud 
L. Nilsen (Lyngdal), Inger Marie Bastelid (Lyngdal) og Marius Tannum (Horten)  
 
I dette Rotaryåret hadde vårt distrikt ingen outbounds og kun 2 inbound utvekslingsstudenter. Douglas 
fra Sør-Afrika og Daniel fra Australia ankom i januar 2019 og reiste hjem før jul i 2020. Selv om Covid-19 
la begrensninger på hvilke aktiviteter som kunne gjennomføres fikk de en tur til Saltstraumen ved Bodø 
sammen med de 3 andre inbounds som fortsatt var i Norge. 
 

 
Bilde: inbounds på båttur gjennom Saltstraumen   
 
I mangel på inbounds dreide arbeidet med ungdomsutveksling seg mest om å finne kandidater og legge 
til rette for utveksling for året 2021-22. Vi hadde 4 gode kandidater, men RI tok i mars avgjørelsen om å 
avlyse all utveksling også for 2021-22. 
 
Webinar og nettmøter 
Komiteen gjennomførte ringerunde til CYEO’ene i klubbene i løpet av høsten 2020 for å kartlegge hvilke 
klubber som ønsket å delta i utvekslingsprogrammet. 14 oktober 2020 arrangerte vi et webinar som 
omhandlet utvekslingsprogrammet generelt og 21 april 2021 holdt vi et webinar med vertsfamilier som 
tema. Vi har også deltatt med presentasjoner på distriktskonferansen, distriktsrådsmøte, PETS og i noen 
Rotaryklubber. 
 
Summer Camps 
Både camp’ene i Norge og resten av verden ble avlyst også for 2021. Dette programmet har vanligvis 
over 100 camps rundt om i verden og fortjener mer markedsføring når det kommer i gang igjen.  
 
Markedsføring 
I løpet av året ble de nye internettsidene for RYE lansert sammen med en aktiv Facebook side. Disse to 
kanalene vil derfor være de viktigste informasjons- og markedsføringskanalene fremover. Se 
https://rye.rotary.no/ for mer informasjon. 

  

https://rye.rotary.no/
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14. ROTARY YOUNG LEADERSHIP AWARD 
Thor A. Andersen, RYLA chair 
 Sandefjord Øst Rotaryklubb 
 
På grunn av Koronasituasjonen har det ikke vært gjennomført noe ledelsesseminar i Rotaryåret 2020-
2021. 
 
 
 
 
 

15. NOMINASJONSKOMITEEN 
v/komitemedlem DG, Berit Reppesgård 
 
Nominasjonskomiteen ble i henhold til distriktets vedtekter (§9) ledet av IPDG Sten Hernes Re 
Rotaryklubb, de to andre medlemmene var DG Berit Reppesgård, Sandefjord Øst Rotaryklubb og DGE 
Sissel Berit Hoell, Langesund Rotaryklubb. Nominasjonsprosessen fulgte bestemmelsene i notatet 
Nominering av guvernør. Det var tre kandidater til ny Distriktsguvernør for året 2023 – 2024, to menn 
og en kvinne, alle vel kvalifiserte for vervet. 
 
Nominasjonskomitéen vektla også dette året momenter som fordeling av distriktsguvernører over hele 
distriktet, om klubben tidligere hadde hatt guvernør og klubbens beskaffenhet.  
 
Nominasjonskomiteens kandidat ble Ole Sverre Lund fra Stokke Rotary klubb. Det var ingen innsigelser 
på denne nominasjonen fra klubbene. DGND Ole Sverre Lund deltok i Distriktsrådet fra 1. januar 2021 
med observasjonsstatus. Fra 1. juli er han DGN etter vanlig praksis. Nominasjonskomitéen er glad for at 
klubbene stiller gode kandidater slik at det blir en reell nominasjon. Vi ønsker Ole Sverre Lund lykke til i 
tillitsvervet. 
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16. GUVERNØRSKIFTET 
Guvernørskiftet pr 31. juni 2021 ble lagt til sommeravslutningen på Fevik Strandhotell lørdag 5. juni. 
Dette var den siste og eneste fysiske samlingen på distriktsnivå dette Rotaryåret, og dannet en fin 
ramme rundt selve guvernørskiftet. Mange av klubbpresidentene i distriktet var til stede, og i alt 9 
distriktsguvernører deltok, inklusive påtroppende. 
 
Det ble en fin seremoni i friluft og flott sol, der Berit Reppesgård ble takket av med gaver og gode ord. 
Guvernørkjedet og de tradisjonelle vandreobjektene ble overrakt Sissel Berit Hoell, som delte sine 
tanker om hva hun ønsker å få gjort det kommende Rotaryåret. Alle deltakere var invitert til lunsj på 
hotellet etter seremonien. 
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17. RESULTATREGNSKAP OG BALANSE 
(legges ut på distriktets nettsider når dette er klart)  
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18. REVISORS BERETNING 
 
(legges ut på distriktets nettsider når dette er klart) 


	1. DISTRIKTSGUVERNØRENS RAPPORT 2020 - 2021
	Berit Reppesgård
	Sandefjord Øst Rotaryklubb
	Annerledesåret
	Digitaliseringsåret
	Medlemskapskomitéen og nye klubbformer
	Kommunikasjonskomitéen (Komm.kom)
	RLI
	Miljøprosjektet
	Distriktsorganisasjonen


	2. DISTRIKTSORGANISASJONEN 2020 - 2021
	3. KLUBBER OG PRESIDENTER
	4. LITAUENKOMITEEN
	Edrund Olaisen  Langesund Rotaryklubb
	Komiteen/styret
	Økonomi
	District grant
	Hva betyr dette samarbeidet for Litauen – og for oss?

	5. IT-TJENESTEN OG WEBLØSNINGER
	Tor-Endre Bakken, DICO Vennesla Rotaryklubb

	6. KOMMUNIKASJONSKOMITEEN
	Christen Bugge, Leder Tønsberg Rotaryklubb

	7. LOVRÅDET
	Ingrid G. Berget, Council on Legislation  Brevik Rotaryklubb

	8. MEDLEMSUTVIKLING
	DMC Per Simon Mustvedt Porsgrunn Rotaryklubb

	9. ROTARY LEADERSHIP INSTITUTE
	RLI-chair Laila Lerum
	Porsgrunn Rotaryklubb

	10. STIPEND FOR UNGDOM
	Forretningsfører Njål Gjennestad Sandefjord Rotaryklubb

	11. THE ROTARY FOUNDATION-KOMITEEN
	Edrund Olaisen, DRFC Langesund Rotaryklubb
	Komiteens sammensetning:
	Møter og komiteaktiviteter
	Klubbenes støtte til TRF - Rotaryfondet:
	DDF midler:
	GRANTS:

	12. ASSISTERENDE GUVERNØRER
	Vestfold 1. AG Astrid Danielsen.
	Vestfold 2. AG Petter Aronsen
	Telemark, AG Dagfinn Holstad
	Agder Vest. AG Berit Markussen
	Agder Øst, AG Tone Kolbenstvedt

	13. UNGDOMSUTVEKSLING
	Marius Tannum, DYEO Horten Rotaryklubb

	14. ROTARY YOUNG LEADERSHIP AWARD
	Thor A. Andersen, RYLA chair  Sandefjord Øst Rotaryklubb

	15. NOMINASJONSKOMITEEN
	16. GUVERNØRSKIFTET
	17. RESULTATREGNSKAP OG BALANSE
	18. REVISORS BERETNING

